



## BUG SYMPHONY 《失蟲室樂團》

沙田大會堂演奏廳 Sha Tin Town Hall Auditorium (25&26.04.2020, 2:30pm / 7:30pm)

### Event Cancellation & Ticket Refund Arrangement for Subscribers

#### 音樂會取消及「套票訂購」退款表格

**Deadline: 30 April 2020**

**截止日期: 2020年4月30日**

#### **Part A – Ticket Refund Options 退款安排選項**

I would like to make the following arrangement regarding my cancelled ticket/s:

我希望為已取消的門票作以下的安排:

I request the ticket refund to be posted by CHEQUE made payable to: \_\_\_\_\_

我希望以郵寄方式收取退款支票(請在以上填妥支票抬頭)

I request the ticket refund to be made via HSBC bank transfer to the following account name/number:

\_\_\_\_\_

我希望以滙豐銀行轉賬取得退款(請在以上填妥銀行賬戶持有人姓名及賬戶號碼)

Note: Transfers to banks other than HSBC are not possible under this option

注: 轉帳安排只適用於滙豐銀行戶口, 其他銀行戶口並不適用

I would like to donate my ticket proceeds to CCOHK's community ticket scheme

我希望將門票收入捐贈給香港城市室樂團的社區門票計劃

Donation receipt required 請郵寄收據

Donation receipt NOT required 毋須收據

---

#### **Part B – Personal Particulars 個人資料**

Name of Subscriber 姓名: \_\_\_\_\_

Postal Address 通訊地址: \_\_\_\_\_

Tel. No & Email Address 聯絡電話及電郵: \_\_\_\_\_

(Please tick 請選擇)

Personal information provided on this form is to be used for processing this application only

以上所提供的個人資料僅用於門票安排的申請手續

Please add my details to your email/postal data base (please circle) so I may receive news on any rescheduling of this event

請將個人資料新增到樂團的電子郵件/郵寄(請選擇)名單, 以便接收該節目演出安排的最新消息

Signature: \_\_\_\_\_ Date: \_\_\_\_\_

**EMAIL this form on or before 30 April 2020 to Ms. Betty Fung (betty.ccohk@gmail.com) OR POST to CCOHK, 31/F One Island East, 18 Westlands Road, Quarry Bay, HK. Please allow two weeks for processing once this form has been received.**

套票訂購客戶請將此表格於4月30日前電郵給馮小姐(betty.ccohk@gmail.com)或郵寄至香港城市室樂團(香港鯉魚涌華蘭路18號港島東中心31樓)。樂團收取到閣下的申請表格後, 將於兩星期內辦理退票手續。

**Further Enquiries 更多查詢: [info@cco hk.com](mailto:info@cco hk.com) / 2864 2158**

---

(For office use only 職員專用)

Total Amount: \_\_\_\_\_ Cheque Number & Processing Date

Company Chop/Signature: